

Date: January, 1st 2023

Circular No:27/ AY 2022-2023

التاريخ: 1 يناير 2023

Subject: Term 2 : Extended school timing

السادة أولياء الأمور الكرام،

Dear Parents,

A warm welcome to 2023. May the new academic year bring you and your families joy, good health, and success.

I hope you continue collaborating with Ajyal Al Falah to benefit your children and their future.

With the spirit of the new year comes new actions to enhance our students' teaching and learning. To accomplish that, we have extended the school timing by fifteen minutes to give our students more time during **Arabic, and Islamic lessons** as required by the Ministry of Education (MoE) and their current report received at the end of the first term.

The extended time and changes on our timetables allow not only for Arabic and Islamic teachers to spend more time teaching but will provide students from Kindergarten to Grade 12 an opportunity to purchase and enjoy a nutritious hot meal at our canteen.

The change in the duration of Arabic and Islamic lessons, and the breaks, will not influence the UAE Ministerial Decision No. (883) on equalization and core subject credits, as this will continue for the school to comply.

The schedule changes and the school's timing will be implemented on **Monday, January 2nd, 2023.**

Please note The school's timing for K 12 students: is from **7:45 a.m. to 2:20 p.m.**

The school buses will depart at 2:15 p.m. the **gates will open at 2:25 p.m.**

Thank you for strengthening our hands with this decision, as we want to benefit all our students in K-12 as best as possible.

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director



بمناسبة حلول العام 2023 نتمنى لكم سنة جديدة سعيدة وأن يكون هذا العام الجديد لكم ولأسرتكم عام النجاح، الصحة، والتوفيق في جميع مساعيكم.

نأمل أن يستمر أولياء الأمور في التعاون مع المدرسة لإفادة الطلبة في مستقبلهم.

مع بداية العام الجديد تأتي إجراءات جديدة لتعزيز تعليم طلابنا وتعلمهم. ولتحقيق ذلك، قمنا بتمديد وقت الدراسة لمدة خمس عشرة دقيقة لمنح طلابنا مزيداً من الوقت خلال **دروس اللغة العربية والدروس الإسلامية** حيث ان لك مطلوب من قبل وزارة التربية والتعليم من خلال تقريرهم الحالي الذي تم استلامه في نهاية الفصل الدراسي الأول.

إن الوقت الممتد والتغييرات في جداولنا الزمنية لا تسمح فقط لمعلمي اللغة العربية والإسلامية بقضاء المزيد من الوقت في التدريس، بل ستوفر للطلاب من رياض الأطفال إلى الصف ثاني عشر، وقت اضافي للاستراحة وفرصة لشراء وجبة ساخنة مغذية والاستمتاع بها في مقصفنا.

لن يؤثر التغيير في مدة دروس اللغة العربية والإسلامية وفترات الراحة على القرار الوزاري لدولة الإمارات العربية المتحدة رقم (883) بشأن المعادلة واعتمادات المواد الأساسية.

سيتم تنفيذ تغييرات الجدول الزمني وتوقيت المدرسة يوم **الاثنين 2 يناير 2023.**

يرجى ملاحظة أن توقيت المدرسة لجميع الطلاب: من **الساعة 7:45 صباحاً حتى 2:20 مساءً.**

ستغادر الحافلات المدرسية في الساعة 2:15 مساءً **وستفتح البوابات في الساعة 2:25 مساءً.**

الرجاء تقديم الدعم للمدرسة لتنفيذ هذا القرار، لأننا نريد إفادة جميع طلبة من الحضنة الى الثانوية بأفضل شكل ممكن.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،
أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

